
n  Vilket är ditt sämsta köp?
”En vattenskoter.”
o  När grät du senast?
”Jag gråter väldigt sällan. Men jag grät när mina 
föräldrar gick bort. Och på mina döttrars bröllop. 
Och när jag fick barn och barnbarn.” 
p  Vilken är din främsta levnadsregel?
”Att alltid vara nyfiken. När man blir senior i bran-
schen är det lätt att göra som man alltid har gjort. 
Men för att bevara sin specialkompetens krävs att 
man hänger med i utvecklingen.”
q  Om du måste tatuera dig – vilket motiv 
 väljer du? 
”Bokstäverna BTS, ’beauty through science’ är 
mottot som jag har byggt upp hela min karriär 
kring.”
r  Vad i din egen uppfostran vill du föra vidare 
till dina egna barn? 
”WINSTON CHURCHILLS ord ’Never give in’. Och att 
aldrig tala illa om andra människor. De man vill 
tala ont om behöver man inte ens tänka på.”
s  Vilket är ditt bästa karriärråd som du har 
fått?
”Att följa min passion. Jag älskar att arbeta med 
plastikkirurgi.”  
t  Vilket var ditt favoritämne i skolan?
”Teckning, träslöjd och biologi. De tre ämnena 
satte också en bra grund för det jag sedan har ar-
betat med hela livet.”
u  Din sista måltid – vad väljer du?
”Svenska flodkräftor med öl och snaps.”
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a  Du lämnade Akademikliniken för att starta 
The Faculty, varför det? 
”Akademikliniken förändrades i och med att det 
såldes ut till olika riskkapitalistbolag under åren. 
Verksamheten blev en annan än den jag och JAN 
JERNBECK hade startat. Jag valde att sluta för ett 
par år sedan men insåg ganska snart att jag inte 
alls är klar med den här specialiteten.”
b  Vad är utmärkande för den nya kliniken?
”Vi är en av Europas största och modernaste kli-
niker, med sex operationssalar och arton patien-
trum – varav tio övernattningsrum med egen ter-
rass. Men till skillnad från tidigare har vi inga pla-
ner på att expandera.”
c  I dag omsätter branschen för plastikkirurgi 
och skönhetsingrepp miljarder årligen. Vad är 
de största förändringarna under de dryga tre 
decennier du varit verksam?
”Tekniken och kunskapen har förändrats och ut-
vecklats otroligt mycket. I dag finns en uppsjö av 
apparater och metoder.”
d  Vilken är den största myten om branschen?
”Jag hör ofta fördomar om att plastikkirurgi bara 
handlar om fåfänga. Och att ingrepp leder till att 
man ser artificiell ut. Det stämmer inte. Jag kan 
sitta på en middag där sådana fördomar yttras 
med vetskapen om att jag opererat flera personer 
runt bordet.”
e  Vilken är den vanligaste frågan du får om 
ditt jobb?
”Vilken som är den vanligaste behandlingen, och 
där är svaret botox och fillers bland de icke-kirur-
giska. På plastiksidan är det bröstoperation bland 
kvinnor, ögonlocksplastik bland män.”

f  Vem inom din bransch skulle du ta med dig 
till en öde ö? 
”Min före detta kollega Janne Jernbeck. Vi har 
 gemensamma värderingar, har alltid massor att 
diskutera och har jättekul ihop.”
g  Om du skulle göra en film om dig, vem 
 skulle spela huvudrollen? 
”Jag tyckte mycket om filmen om DAG HAMMAR-
SKJÖLD, så svaret blir MIKAEL PERSBRANDT.”
h  Vilken har varit din djupaste kris?
”Jag var med om en cykelolycka i Spanien i janu-
ari i år. Jag fick sjukhusvård i fyra veckor, blev 
hjärntrött och hade dubbelseende i fem månader. 
Det är inte bra för en kirurg.”
i   Vilken är din största extravagans?
”Min båt. Jag har unnat mig en Dahl P10 i kolfi-
ber.” 
j  När var du riktigt lycklig senast, och varför?
”I går kväll efter att jag hade badat och bastat och 
såg ut över solnedgången på vårt ställe i Stock-
holms skärgård. Min farfar köpte en egen ö ut-
anför Furusund 1951, samma år som jag föd-
des. Den platsen gör mig väldigt lycklig.” 
k  Vilka tv-program tittar du på?
”Jag tittar på Aktuellt, Rapport och TV4 
Nyheterna morgon, middag och kväll.  
Jag är en nyhetsknarkare.”
l  När tycker du att folk är riktigt 
 pinsamma?
”När människor talar om vad andra ska 
göra och inte göra med sitt ansikte.”
m  Ditt hem står i ljusan låga. Vad lämnar 
du helst kvar? 
”Min stökiga strumplåda.” 
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Ålder: 73 år.

Familj: Maka, döttrar  
och barnbarn.

Bor: Stockholm.

Gör: Docent i plastikki-
rurgi och grundare av 
 nyöppnade plastik-  
och skönhetskliniken  
The Faculty på norra 
Djurgården i Stockholm. 

Plastikkirurgen Per Hedén var med och startade Akademikliniken  
på 1990-talet – nu öppnar han den nya skönhetskliniken The Faculty. 
Till vardags trivs han bäst på båten och i skärgården.
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